
Schriftelijke vragen (Artikel 40 Reglement van orde algemeen bestuur Vechtstromen 2017) 

 
 
Nr.: 2024 03 en datum ontvangst: 1 maart 2024 
 

Keuze: 
 
Aan het dagelijks bestuur van Waterschap Vechtstromen* 
  
 
 

Onderwerp: AZC Albergen en capaciteit RWZI 
 

 
Ondergetekende stelt het dagelijks bestuur/de voorzitter* van Waterschap Vechtstromen de 
volgende vragen: 

1. Herkent u het geschetste beeld in de toelichting ? 

2. Zo ja, hoe hangt de vlag er dan bij? Is er een inderdaad een significant capaciteitsgebrek bij 
onderhavige rwzi? Wat is de precieze aard en omvang van de problemen op dit moment en in de 
komende jaren voor wat betreft de goede werking, kwaliteit en capaciteit van de rwzi. 

3. En welke gevolgen zijn er voor de huidige en toekomstige bedrijven- en woninguitbreidingsplannen 
die op onderhavige rwzi zijn aangewezen? 

4. Hoeveel woningen kan de rwzi vanaf heden nog aan? En hoeveel IE kan er nog bij, voordat de rwzi 
aan haar maximum zit? 

5. Als de rwzi idd haar maximum heeft bereikt, welke maatregelen zijn er dan allemaal precies 
mogelijk om die capaciteit te vergroten op de korte en middellange termijn? 

Gelet op urgentie graag zo spoedig mogelijk antwoord. 
 
Toelichting:  
Uit berichten van de media vernemen wij dat er problemen zouden zijn met de capaciteit van de rwzi 
in Tubbergen. De bouw van nieuwe woningen, die op deze rwzi in Tubbergen aangesloten gaan 
worden, zou niet meer mogelijk zodra de asielzoekeropvang in Albergen op deze rwzi eerder 
aangesloten gaat worden. Er zouden problemen spelen met het riool. Dat zou niet geschikt zijn om 
het afvalwater van de nieuwe bewoners en de groep medewerkers aan te kunnen. Tot gevolg 
hebbende dat nieuw te bouwen woningen voor Twentenaren voor vele jaren niet meer op de rwzi 
aangesloten kunnen worden wegens capaciteitsgebrek. In het voormalige hotel worden minimaal 165 
IE gerealiseerd met personeel erbij komt dat op 185 IE. Het betreft huisvesting van vluchtelingen 
maar ook statushouders. 
 
Ik wens graag schriftelijk antwoord 
 

Namens fractie BBB 
Rolf Woolderink 
 
 

  

 

 

 

 



 

 

 

BEANTWOORDING 
 
Aan: de heer R.E. Woolderink  
Cc: algemeen bestuur waterschap Vechtstromen 

 
Van: dagelijks bestuur waterschap Vechtstromen (portefeuillehouder Wilbert Siebring , ambtelijk 
contact via bestuursondersteuning@vechtstromen.nl 

 
Datum: 20 maart 2024 

 
Betreft: beantwoording schriftelijke vraag AB (ex art 40 RvO) 
 

Onderwerp: AZC Albergen en capaciteit RWZI 
 

Vraag 1 
Herkent u het geschetste beeld in de toelichting? 
 
Antwoord 
Nee, wij herkennen het geschetste beeld in de toelichting niet. Het afvalwater afkomstig van het 
toekomstige AZC Albergen, wordt behandeld in de rwzi Vissedijk in Almelo. Deze rwzi heeft 
voldoende capaciteit om de extra vervuilingseenheden te verwerken, die voortkomen uit 
ontwikkelingen in Albergen. 
 
De rwzi Tubbergen wordt de aankomende jaren vernieuwd. Om toekomstbestendig te zijn is in 
overleg met de gemeente geprognotiseerd hoeveel afvalwater de aankomende jaren verwacht kan 
worden. De rwzi wordt ontworpen op deze toekomstige hoeveelheid afvalwater. Zie ook het 
antwoord op vraag 4. 
 

Vraag 2 
Zo ja, hoe hangt de vlag er dan bij? Is er een inderdaad een significant capaciteitsgebrek bij 
onderhavige rwzi? Wat is de precieze aard en omvang van de problemen op dit moment en in de 
komende jaren voor wat betreft de goede werking, kwaliteit en capaciteit van de rwzi. 
 
Antwoord 
Zie de toelichting bij vraag 1.  
 

Vraag 3 
En welke gevolgen zijn er voor de huidige en toekomstige bedrijven- en woninguitbreidingsplannen 
die op onderhavige rwzi zijn aangewezen? 
 
Antwoord 
Wij verwachten geen gevolgen voor de huidige en toekomstige bedrijven- en 
woninguitbreidingsplannen. De beide rwzi’s Tubbergen en Almelo Vissedijk zijn zodanig ontworpen 
dat ze toekomstig te verwachten hoeveelheden afvalwater kunnen zuiveren. 
 

Vraag 4 
Hoeveel woningen kan de rwzi vanaf heden nog aan? En hoeveel IE kan er nog bij, voordat de rwzi 
aan haar maximum zit? 
 
Antwoord 
In Nederland wordt voor het ontwerpen van een rwzi standaard uitgegaan van een gemiddelde 
woningbezetting van 2 ½ inwoner, waarbij 1 inwoner gelijk staat aan 1 IE (inwoner equivalent) 
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De laatste jaren is de gemiddelde belasting van de rwzi Tubbergen 11.200 IE geweest. De nieuw te 
bouwen rwzi wordt ontworpen op 15.400 IE. De “over” capaciteit van rwzi Tubbergen is 4.200 IE. Dit 
is het equivalent van 1.680 woningen. De verwachting is dat de nieuw te bouwen rwzi daarmee 
voldoende robuust wordt gebouwd voor de toekomst.  
 
De belasting van rwzi Almelo Vissedijk is de laatste jaren gemiddeld 53.600 IE geweest. De rwzi heeft 
een zuiveringscapaciteit van 60.000 VE. De “over” capaciteit van Almelo Vissedijk is 6.400 IE. Dit is het 
equivalent 2.560 woningen.  
 

Vraag 5 
Als de rwzi idd haar maximum heeft bereikt, welke maatregelen zijn er dan allemaal precies mogelijk 
om die capaciteit te vergroten op de korte en middellange termijn? 
 
Antwoord 
Zie antwoord op vraag 4. 

 

 


